
Referat styremøte i Norsk medieforskerlag 20.11.24 
Kl. 9-10, på Teams.  

Til stede: Ragnhild Mølster (møteleder), Melanie Magin, Liv Iren Hognestad, KrisƟan Bjørkelo, Trine 
Kvidal-Røvik, Joakim Karlsen og Terje Colbjørnsen (referent).  

Frafall: Anna Pacholczyk og Mads Outzen 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Godkjent, ingen merknader. 

2. Referat fra forrige styremøte 

Godkjent, ingen merknader. 

3. KonsƟtuering av nyƩ styre og valg av verv 

Ragnhild Mølster er valgt Ɵl leder av Norsk medieforskerlag. Hun er også epostlisteansvarlig. Joakim 
Karlsen fortseƩer som ansvarlig for hjemmeside. Melanie Magin fortseƩer som kasserer. Liv Iren 
Hognestad valgt Ɵl fast referent (unntaƩ dagens møtereferat). Trine Kvidal-Røvik valgt Ɵl nestleder. 

Melanie seƩer i verk overføring av bankreƫgheter for styret i NML, kun Ɵlgang Ɵl leder og nestleder.  

4. Evaluering av medieforskerkonferansen i Ålesund 

Rapport fra konferansen ikke fremlagt for styret. Styret enig om at det vil være nyƫg å ha Ɵlgang Ɵl 
rapporter/evaluering fra Ɵdligere konferanser. Ragnhild følger opp.  

Kort oppsummering fra styremedlemmer som var Ɵlstede i Ålesund: Veldig posiƟvt helhetsinntrykk, 
basert på medlemmenes inntrykk og Ɵlbakemeldinger fra deltakere. Bra faglig innhald og stødig 
organisering. Noe mangel på informasjon i forkant, lite forklaring av sosialt programinnhold. Savnet 
deltakerliste. 

5. Arrangør av medieforskerkonferansen 2026  

Ragnhild la frem alternaƟver. Kort diskusjon i styret. To arrangørsteder peker seg ut, UiA og 
Høyskolen KrisƟania. UiA arrangerte i 2012, KrisƟania har ikke arrangert Ɵdligere. Begge har solide og 
relaƟvt store faglige miljø innen medievitenskap.  
 
Ragnhild og Liv Iren følger opp med insƟtusjonene. Saken tas opp i neste styremøte.- 

6. Medlemsinnmeldinger 

Melanie redegjorde kort for system med betaling av medlemsavgiŌ.  

7. Medieforskerlagets neƩsider 

Joakim redegjorde for hvordan deƩe har fungert under Ɵdligere styreperioder. Marika Lüders gjort 
mye som forhenværende leder. 



Terje eƩerspør Informasjon om grupper og gruppeledere. Styret enige om at deƩe bør fremgå på 
våre neƩsider. 

Trine spørsmål om facebook-siden. Melanie peker på rapporten om lagets kommunikasjon som 
anbefaler at LinkedIn prioriteres. DeƩe ble også taƩ opp på generalforsamling under 
medieforskerkonferansen 2024. 

Ragnhild lager forslag Ɵl LinkedIn-side. Tas opp videre på neste møte. 

 

8. Møter fremover 

Ragnhild la frem forslag Ɵl møteplan. Planlegger for tre møter vårsemesteret 2025, to i høstsemester. 
Møter for våren lagt Ɵl 11. februar, 2. april og 10. juni.  

 

9. Eventuelt 

Ingen saker under evt. 

 

Referat: Terje Colbjørnsen, 20.11.24 

 


